
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Onsdag d. 28.03.2018 kl. 19.00 

Sted: Hos Henning i nr. 54 

Deltagere: Alle samt Eva 

Afbud: Ingen 

Referent: Anette 

 

Dagsorden: 

1. Konstituering af bestyrelsen 

2. Rengøring d. 7. april 

3. Næste møde 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

   1  Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 
Henning: formand (valgt på generalforsamling) 
Ronald: kasserer 
Karsten: næstformand samt kontaktperson vedr. det grønne område 
Anette: sekretær 
Line: kontaktperson vedr. legepladsen, ansvarlig for infotavlen 

 

    2 Rengøringsdag d. 7. april – hvem gør hvad: 
Opstilling af bord: Henning og Karsten, mødes kl. 9.00 
Indkøb: Anette, ud fra udleveret liste 
Grillmester: Brian 
Indbydelser: Karsten printer og Ronald deler rundt (sammen med referat af 
generalforsamlingen, som er godkendt og klar til omdeling) 
Andet: Henning og Line medbringer tang til pølser og brød.  
Brian steger pølser så de er klar kl. 11.00, hvilket oplyses inden man går ud til 
de forskellige opgaver. 
Opgaver på dagen: samle affald op, rive sand på legepladsen (der skal evt. 
mere sand på?), start på udtynding i læbælte. I forbindelse med udtynding i 
læbæltet går Henning, Karsten og Ronald en runde torsdag d. 5. april og 
markerer grene der skal væk med spraymaling. Ronald køber spraymaling. 
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   3 Næste møde: tirsdag d. 12. juni kl. 20.00 hos Anette i nr. 44  

   4 Eventuelt: 
Vedr. læbælter/hække: Bent Abildtrup har tilbudt at hjælpe med udtynding i 
læbæltet mod vest, han skal dog ikke gå alene. Der blev udtrykt generel 
bekymring for sikkerheden hvis der bruges motorsave osv. på 
oprydningsdagen eller hvis bestyrelsen eller andre i foreningen udfører 
arbejde på vegne af foreningen. Ronald forhører hos forsikringsselskabet 

 
 
 
 
 
Ronald 



hvordan vi er stillet hvis en person kommer til skade, f.eks. ved rydning af 
træer. Det blev aftalt at hækken på vestsiden også tjekkes på runden torsdag 
inden oprydningsdagen. 
 
Vedr. legepladsen: Der skal evt. en skraldespand op i en prøveperiode for at 
vurdere behovet og se hvor tit den skal tømmes. Det blev diskuteret hvad der 
kan gøres ved rutsjebanens trappetrin, som er for runde/glatte – kan de evt. 
trykkes flade (trinene kan ikke tages af selve rutsjebanen, da de er svejset på) 
eller kan der klistres tape eller andet på? Line undersøger sidstnævnte ved 
Noles Legeredskaber, alternativt hos Ringkøbing Skilte. Endelig kan 
kommunens inspektør evt. spørges mht. løsningsforslag. Der kan forespørges 
på legeredskaber til mindre børn hos Noles – Ronald har et katalog.  
 
Karsten har bedt om et uforpligtende tilbud på klipning af hæk på 
stisystemerne. Ved rækkehusene er fliserne, hvor der i en periode var en 
indhegning, sunket. Opretning af dette tages evt. med i tilbuddet. Henning, 
Karsten og Ronald kigger på det på runden torsdag inden oprydningsdagen. 
 
Ronald opdaterer listen over bestyrelsesmedlemmer. 
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